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JO RDI PUJOL I AG USTI BASSO LS 
PARLEN PER A ROQUEROLS 

ROQUEROLS va tenir l 'oportonitat d entrevistar 
encara que breument, el President i el Conseller de Jus-
ticia de la Generalitat de Catalunya, en el marc de la 
Festa de CDC organitzada al Palau Alfons X I I I el passats 
dies 16 i 17 de novembre. Volem agra ir al cap de CiL) 
de L a Roca, Sr. Jaume Borrell, la col-laboració que en 
tot moment ens va oferir a l'hora de concertar aquesta 
entrevista. 

Sr. Bassols, primer que tot, és definitiu que la presó es 
construirá a la finca de "Quatre Camins"? 

Sí. Aquesta finca jo ja l 'havia vist fa molt de 
temps, és a dir, quan vaig començar a intervenir en el 
tema, i sempre em va semblar que era la més adecuada, 
però com que no tenia facultats de decisió, em vaig limi-
tar simplement a recomanar-la com una de les més idó-
nies. El cas és, però, que no es va arribar mai a un acord, 
(Sotser per la dificultat d adquirir-la, tota vegada que està 
una mica fraccionada en diferents propietaris. 

Com és, dones, que sliagi arribat ara a un acord? 
Bé, en el moment que, per un cantò hem obtingut 

de Madrid que ens traspassessin tota la responsabilitat 
d'aquesta construcció, i per l'altre l 'Ajuntament de La 
Roca ha acceptat aquesta localització, dones jo crec que 
reaiment es satisfan, a través d'aquest canvi de Can Ri-
bas a Quatre Camins, totes les condicions perqué quedi 
com a definitiva i em penso que La Roca com a p obla-
ció i en general el Vallès es poden sentir satisfets perqué 
és un canvi que jo considero favorable per a tothom. 

Aleshores les protestes protagonitzades pels veïns de Pa-
lou. Can Bassa, Granollers i La Torreta, en quina mesura 
poden influir en aquesta decisió? 

No hi poden influir en cap mesura. En primer Hoc 
perqué aqüestes protestes no son justificades. A Grano -
Ifers, la presó a Quatre Camins no li creará el menor pro-
blema: la distància és gran, endemés amb accidents de 
terreny, amb l'autopista, el ferrocarril, ... No tindrà cap 
diferent incidéncia el que la presó estigui a Quatre Ca-
mins o que estigui a Can Ribas per a Granollers. I respec-
te a La Torreta, evidentment li acosta una mica la presó, 
seria absurd negar-ho, però queda a una distància de 
gairebé dos quilòmetres i sense viabilitat entre La Torre-
ta i Quatre Camins. Endemés, encara que ara La Torreta 
pel que es veu, hi ha hagut un canvi d'opiniò, la veritat 
és que havien donat la seva conformitat a aquest canvi, 
de manera que quan es va decidir es va fer amb el seu 
consentiment. Ha estât a última hora, moments abans 
de que el Pie de l 'Ajuntament de La Roca ratifiqués 
aquest acord anterior, quan han sortit aqüestes opinions 
en sentit contrari que a mi em sorprenen. I em sorpre-
nen perqué a més a més a La Torreta aquesta localitza-
ció no lì causará cap problema. 

Com és que les competències sobre la construcció 
d'aquesta presó hagin estât traspassades a la Generali-
tat? 

Perqué, per un cantó, la Generalitat érem cons-
cients que aquesta presó, aquesta i altres, fan molta falta 

i ens dolia veure que passava el temps sense que es 
prenguessin decisions oportunes i correctes per tirar-la 
endavant. De manera que va arribar un moment en que 
nosaltres vàrem començar a manifestar la nostra impa-
ciència de que aquesta situació és perllongués tant, que, 
per una altra part tampoc afavoria gens a la població de 
La Roca, que estava sempre sotmesa a aquesta inquietu, 
a aquest canvi constant de possibles ubicacions. LIavors 
vam negociar amb Madrid la possibilitat de que se'ns 
traspassés, perqué això no havia estât objecte dels tras-
passos penitenciaris, considerant-se que al tractar-se 
d'una nova inversió l'Estât se la reservarla. Al comença-
ment de l'estiu vam negociar amb el l\/finisteri i es va 
arribar a aquest acord, mentre paral-lelament negocià-
vem també amb La Roca, perqué volíem arribar coinci-
dentment amb un acord a dues bandes, diguem-ne, 
que és una cosa que afortunadament s'ha aconseguit. 

Un moment de la petita entrevista mantinguda amb / T-lono-
rabìe Sr. Agustí Bassols, Conseller de Justicia de la Genera-
litat de Catalunya. Foto Aaust f 

A La Roca es comenta que CiU hi va posar la presó i 
CiU la mig tret, és a dir, ha aconseguit que, tot i que es 
faci a La Roca, es faci a un Hoc on no molesti massa. 
Vostè què n "ha de dir d això? 

La primera part no és veritat. Es a dir, Convergén-
cia no va decidir que la presó anés a La Roca. Aquesta 
decissiò és una decisió del govern de Madrid entre mol-
tes finques que des de la conselleria s'havien proposât 
al ministeri. Per tant no és veritat la primera part. Si 
que és veritat la segona. L'esforç dels regidors conver-
gents, naturalment compartit pels altres, però amb 
unes iniciatives del grup convergent que han detectat 
la conselleria amb un sentit molt constructiu i han a-
conseguit que s'arribés a aquest acord en el que hi han 
participât màximament la majoria de regidors, però 
que la iniciativa, si s'ha de fer justicia, correspon reai-
ment al grup de Convergènza. 

En quina mesura ha pogut influir en aquesta decisió 
la prchlemàtica de les presons de Castellbisbal-Rubi? 

Són fets independents que jo penso que no hi 
ha ha^Mt una relació, si bé, potser si, que La Roca ha 
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